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1. Správna rada  Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 

     

Správna rada Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave (dalej len „SR UCM“)   bola zriadená 

v súlade s § 40 Zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách a doplnení niektorých zákonov 

v znení  neskorších  predpisov.  V rámci  svojej  pôsobnosti  ustanovenej  zákonom podporuje 

posilňovanie  väzby  verejnej  vysokej  školy  a spoločnosti,  uplatňuje  a presadzuje  verejný 

záujem  v činnosti  verejnej  vysokej  školy,  najmä  s využívaním  jej  majetku  a finančných 

prostriedkov poskytnutých verejnej vysokej škole štátom.  

Pôsobnosť správnej rady verejnej vysokej školy je stanovená zákonom a  Štatútom Správnej 

správnej rady, ktorý bol  schválený Akademickým senátom Univerzity sv. Cyrila a Metoda 

v Trnave  11. marca 2008    a 10. júna 2008  ministrom školstva Slovenskej republiky. .  
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2.    Zloženie SR UCM  v Trnave v roku   2009 

Členovia: 
Ing. Tibor Mikuš 
predseda
poslanec Národnej rady SR, predseda Trnavského samosprávneho kraja
 ďalšie funkčné obdobie od 29. apríla 2005

doc. PhDr. Slavomír Magál, CSc.  
podpredseda
vysokoškolský pedagóg, vedúci katedry marketingovej komunikácie na  Fakulte masmediálnej  
komunikácie UCM 
ďalšie funkčné obdobie od 26. júna 2007

JUDr. Eva Bušová
advokátka 
ďalšie funkčné obdobie od 29. apríla 2005

JUDr. Jozef Martišík 
exekútor
ďalšie funkčné obdobie od 26. júna 2007

JUDr. Juraj Trokan
advokát
ďalšie funkčné obdobie od 26. júna 2007

Ing. Vladimír Butko
viceprimátor mesta Trnava
ďalšie funkčné obdobie od 26. júna 2007

Miroslav Náhlik
podnikateľ
funkčné obdobie od 26. júna 2007

Ing. Branislav Mihály
vedúci odboru ochrany životného prostredia, Jadrová vyraďovacia spoločnosť, a.s.  
ďalšie funkčné obdobie od 12. októbra 2009

Ing. Štefan Kačmáry
Zväz priemyselnýh výskumných a vývojových organizácií
ďalšie funkčné obdobie od 12. júna 2009

doc. Ing. Ľubomír Jahnátek, CSc. 
minister hospodárstva Slovenskej republliky
funkčné obdobie od 30. apríla 2003 do 12. júna 2009

4



Správa  oSpráva  o  činnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila ačinnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a  Metoda vMetoda v  Trnave za rok 2008Trnave za rok 2008

Mag. Regina Ovesny-Straka 
generálna riaditeľka Slovenskej sporiteľne  a. s.
ďalšie funkčné obdobie od 29. apríla 2005 do 12. júna 2009

Ing. Štefan Chudoba
generálny riaditeľ Automobilového klastra západné Slovensko
ďalšie funkčné obdobie od 12. októbra 2009

JUDr. Renáta Zmajkovičová 
poslankyňa Národnej rady SR 
funkčné obdobie od 12. júna 2009

Ing. Matej Korec, PhD. 
generálny riaditeľ Výskumného ústavu jadrovej energetiky, a. s.  
funkčné obdobie od 12. júna 2009

Ing. Remo Cicutto
primátor mesta Piešťany
funkčné obdobie od 12. októbra  2009

Bc. Igor Lakatoš 
študent
funčné obdobie od  10. decembra 2008

Mgr. Soňa Krahulcová 
vedúca kancelárie rektora UCM v Trnave 
tajomníčka Správnej rady UCM od 2. mája 2003
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3.   Zasadnutia SR UCM v Trnave  v roku 2009

3.1. Zasadnutie SR UCM v Trnave 27. apríla 2009

Na zasadnutí bola prerokovaná  Výročná správa o činnosti Univerzity sv. Cyrila a Metoda 
v Trnave za rok 2008, Výročná správa o hospodárení Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 
za rok 2008 ,   schválený roypočet  Univerzity  sv.  Cyrila  a Metoda v Trnave  na rok 2009 
a prerokovaná priebežná  správa  o akreditačnom konaní.  Na zasadnutie  boli  prizvaní   doc. 
Danek,  CSc.,  štatutárny  zástupca  rektora,  prorektor  pre  vedecko-výskumnú  činnosť, 
zahraničné vzťahy a edičnú činnosť, PhDr. Peter Horváth, PhD., prorektor pre rozvoj, kvalitu 
a infromačno-komunikačné  technológie,  Ing.  Gabriel  Kubál,  poverený  výkonom  funkcie 
kvestora  a   PhDr.  Dagmar  Valentovičová,  CSc.,    prorektorka  pre  výchovno-vzdelávaciu 
činnosť a akreditáciu. 

Výročná správa o činnosti  Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave bola členom SR UCM 
predložená   v elektronickej  podobe.  Štatutárny  zástupca  rektora  doc.  PaedDr.  Ján  Danek, 
CSc., konštatoval,  že správa obsahuje 14 kapitol  a sú v nej rozpracované všetky  aktivity, 
ktoré  plnila  univerzita  v roku 2008 vo  výchovno-vzdelávacej  oblasti,  vedecko-výskumnej, 
publikačnej  činnosti, zahraničnej spolupráci, hospodárení, kontrole a legislatíve, sociálnych 
službách,  plnení   úloh  dlhodobého  zámeru,  rozvoji  investícií, zabezpečení  kvality 
a predstavuje jednotlivé súčasti univerzity. 
Ing. Kačmáry konštatoval, že výročná sprava je spracovaná prehľadne a podrobne,  poskytuje 
dostatočný  obraz  o činnosti  univerzity  v roku  2008;  nižší  počet   začatých  projektov  vo 
vedecko-výskumnej oblasti  bol spôsobený  nedostatkom finančných prostriedkov zo štátneho 
rozpočtu. 
Predseda  SR  UCM  ocenil  spôsob  a formu  a prehľadnosť   spracovania  výročnej  správy 
o činnosti.  Ocenil  činnosť  univerzity  v oblasti  celoživotného  vzdelávania,  spoluprácu 
univerzity a predovšetkým Fakulty masmediálnej komunikácie s VÚC  v Trnave (vytváranie 
priestoru  študentom  na  publikovanie  o regióne)  a odporučil,  aby  v budúcnosti  bola 
zvýraznená spolupráca s miestnou a územnou samosprávou. Pozitívom v činnosti univerzity 
je  zriadenie   Inštitútu  fyzioterapie,  balneológie  a liečebnej  rehabilitácie  a  v Piešťanoch 
a informoval, že samosprávny kraj vytvorí adekvátne podmienky  a bude v plnej miere   jeho 
činnosť podporovať. 

Výročná správa o hospodárení   Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave za rok 2008  bola 
členom SR  UCM predložená  v elektronickej podobe. Kvestor konštatoval, že za hodnotené 
obdobie vykazuje univerzita kladný hospodársky výsledok vo výške 11 mil. Sk.  
Predseda  SR  UCM   konštatoval,  že  je  potrebné  sledovať  optimalizáciu  prevádzkových 
nákladov  a prijať  opatrenia  súvisiace  s ich  znižovaním,  využívať  všetky  rezervy 
(najvýhodnejší  nákup  energii,  jednotné  poistenie,  využívanie  elektronickej  pošty,  jeden 
mobilný  operátor,  apod.)  a v budúcom období  sa  zaoberať  systémovým prístupom nákupu 
energii a  účelným nakladaním  s  voľnými prostriedkami.    

  
Kvestor informoval, že v rámci schválených  projektov MŠ SR zo štrukturálnych fondov EÚ 
5.01 a 5.02  bude realizované zateplenie budov, ktoré sú vo vlastníctve UCM, čím sa znížia 
energetické náklady. 

Návrh  rozpočtu  univerzity  na  rok  2009  bol  predložený  členom SR UCM v elektronickej 
podobe. O priebehu  jeho schvaľovania rozpočtovou komisiou a AS  UCM informoval PhDr. 
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Peter Horváth,  PhD.,  prorektor pre rozvoj,  kvalitu  a infromačno-komunikačné technológie. 
Konštatoval, že návrh rozpočtu bol spracovaný   podľa výkonových kritérií a  rozpočtovou 
komisiou, ktorej zasadnutia sa zúčastnil aj zástupca SR UCM Ing.  Kačmáry, ktorý  potvrdil 
svoju účasť na zasadnutí rozpočtovej komisie a konštatoval, že príprava prebehla bez vážnych 
rozporov medzi jednotlivými súčasťami univerzity  a  predložený návrh bol odsúhlasený na 
schválenie AS UCM a SR  UCM. Na základe svojej účasti a výsledku rokovania rozpočtovej 
komisie odporučil členom SR UCM  rozpočet schváliť.  
Ing.  Gabriel  Kubál,  poverený  výkonom   funkcie  kvestora   informoval,  že  rozpočet 
nezohľadňuje  ušetrené  finančné  prostriedky  z  predchádzajúceho  obdobia  (Fakulta 
masmediálnej  komunikácie,  Fakulta  prírodných  vied)  a finančné  prostriedky  získané  za 
externé  štúdium.  Tieto  prostriedky môžu  fakulty  v   plnej  miere  čerpať  v súlade  s platnou 
legislatívou.  
Ing. Mihály  konštatoval, že porovnaním finančných prostriedkov na  sociálne a motivačné 
štipendiá sú na rok 2009  oproti roku 2008 v nižšom objeme; Ing. Kubál  informoval, že tieto 
prostriedky sú zákonom stanovené a  podľa aktuálnej  potreby   riešené v rámci  dodatkov 
k dotačnej zmluve.  
Predseda  SR  UCM  ocenil  spracovanie  návrhu  rozpočtu,  predovšetkým  textovej  časti, 
odporučil  doplniť  termín  spracovania   rozpočtu, v buducom  období  doplniť  vývoj 
jednotlivých  položiek,  napr.  základného  imania,  personálnych  a prevádzkových  nákladov 
apod.  minimálne  za  obdobie  posledných  5  rokov  a vypracovať   projektové   rozpočty 
s výhľadom na obdobie 2  - 3 rokov. 

O stave  prípravy  komplexnej  akreditácie  pripravila  písomnú  informáciu   PhDr.  Dagmar 
Valentovičová,  CSc.,  prorektorka  pre  výchovno-vzdelávaciu  činnosť  a akreditáciu. 
Informovala, že dočasná pracovná skupina pre komplexnú akreditáciu navštívi univerzitu 6. 
mája 2009, členmi pracovnej skupiny sú: 
prof.  prof.  RNDr. Lev Bukovský, DrSc.  (oblasť  výskumu  24:  Matematika  a štatistika)   -  
predseda
prof.  JUDr. Jozef Beňa, CSc. (oblasť  výskumu  3:  Historické  vedy  a etnológia)  – 
podpredseda
Mons. prof. ThDr. Jozef Jarab, PhD. (oblasť výskumu 2: Humanitné vedy)  - člen
prof.  RNDr. Peter Mikulecký, CSc.  (oblasť  výskumu 16:  informatické  vedy,  automatizácia  
a telekomunikácie)  - člen 
prof. PaedDr. Ľudmila Jančoková, CSc. (oblasť výskumu 21: Vedy o športe, oblasť výskumu 
1:Pedagogické vedy) – členka 
Konštatovala,  že  všetky  súčasti  univerzity  vyvinuli  maximálne  úsilie  pri  kompletizácii 
personálnych materiálov, príprave technických, informatických  a  priestorových podmienok 
univerzity  a fakúlt  potrebných  pre  hodnotenie,  argumentáciu   aby  sa  požadované 
vysokoškolské  štúdium  mohlo  realizovať.    Pracovná  komisia  v priebehu  jednodňovej 
návštevy  a na  základe  materiálov,  predložených  na  posúdenie,  komunikácie  so 
zamestnancami a študentmi zhodnotí  6-ročné obdobie činnosti univerzity  a  výsledok svojho 
hodnotenia  a odporúčanie  predloží  ministrovi  školstva,  ktorý rozhodne o zaradení  verejnej 
vysokej  školy.  Predseda  SR  UCM   ocenil  prípravu  procesu  komplexnej  akreditácie 
a konštatoval,  že všetci  členovia  SR UCM podľa svojich reálnych možnosti  prispejú k jej 
úspešnej realizácii. 

PhDr.  Peter  Horváth,  PhD.,  prorektor  pre  rozvoj,  kvalitu  a infromačno-komunikačné 
technológie informoval členov SR UCM, že člen Akreditačnej komisie prof. Július Horváth 
prijal pozvanie na pracovný obed po ukončení zasadnutia SR UCM, v rámci ktorého bude 
možné prekonzultovať otázky súvisiace s komplexnou akreditáciou.   
Predseda SR UCM  konštatoval, že tendenciou ministerstva  školstva je vytvárať silnejšie 
univerzity ich spájaním. Na podnet SR UCM sa uskutočnilo rokovanie s vedením Trnavskej 

7



Správa  oSpráva  o  činnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila ačinnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a  Metoda vMetoda v  Trnave za rok 2008Trnave za rok 2008

univerzity a zástupcami jej správnej rady  o možnostiach vzájomnej spolupráce, tento krok SR 
UCM  zhodnotil pozitívne a  odporučil po ukončení komplexnej akreditácie 
opakovane realizovať podobné neformálne stretnutie na podnet vedenia SR UCM a vedenia 
UCM . 

Podpredseda SR UCM  informoval, že podstatné hodnotenie činnosti a výsledkov  univerzity 
a jej   investičných  nákladov  bude  v najbližších  4  –  5  rokoch,  predovšetkým  úspešnosť 
podaných a schválených projektov  zo štrukturálnych fondov EÚ. UCM bola úspešná v dvoch 
výzvach  a získala 147 mil. Sk a 128 mil. Sk,  v súčasnosti sa pripravuje tretia výzva, v rámci 
ktorej  je možné získať finančné prostriedky až do výšky 300 mil.  Sk. V prípade zlúčenia 
univerzít by bol len jeden  limit týchto prostriedkov. Z tohto dôvodu podpredseda odporučil, 
aby  o návrhu  na  zlúčenie  univerzít  sa  rokovalo  po  ukončení  možnosti  zapojenia  sa  do 
projektov a naakumulovaní prostriedkov z fondov EÚ obidvoma subjektmi, čo je najsilnejším 
zdrojom tohto  procesu.   Upozornil,  že  v súčasnosti  majú   verejné  vysoké  školy možnosť 
získavať  finančné  prostriedky  z fondov  EÚ  spolu  s podnikateľskou  sférou  s možnosťou 
vytvárania nadnárodných podnikov.  Konštatoval, že v rámci čerpania týchto prostriedkov je 
potrebné dôsledne riešiť proces verejného obstarávania a odporučil, aby SR UCM pomohla 
pri  manažmente  výberových konaní  a za člena  komisie  pre  výberové konanie nominovala 
zástupcu SR UCM, príp. aj zástupcu AS UCM. Členovia SR UCM tento návrh v pnej miere 
podporili a za člena výberovej komisie odporučili p. Miroslava Náhlika. 

Predseda SR UCM  pozitívne  zhodnotil  získavanie prostriedkov zo štrukturálnych fondov 
a konštatoval,  že  o úspechoch  a činnosti  univerzity  je  potrebné  informovať  aj  širokú 
verejnosť. Ponúkol možnosť uverejnenia série článkov o univerzite ako takej a jej fungovaní 
v oblasti pedagogického procesu, konkurenčného prostredia, vo vzťahu k iným univerzitám, 
vo vedeckej a  hospodárskej činnosti, vytváraní študijných a iných  podmienok pre študentov 
(využitie v plnej miere podpísaného memoranda o spolupráci VÚC s Fakultou masmediálnej 
komunikácie  ).     Konštatoval,  že  jednou  z  možnosti  zbližovania  univerzít  a trnavských 
vysokoškolákov je zorganizovanie trnavského univerzitného plesu, na ktorý by bola pozvaná 
trnavská akademická obec.  Člen SR UCM za študentskú časť  AS UCM Bc. Igor Lakatoš 
tento  návrh v plnej miere podporil prisľúbil, že sa bude aktívne podieľať na realizácii tohto 
projektu.   

3.2. Zasadnutie SR UCM v Trnave 28. októbra 2009

Predseda  SR UCM v Trnave  odovzdal  menovacie  dekréty  novým členom  Ing.  Matejovi 
Korcovi,  PhD.,  Ing.  Removi  Cicuttovi,  Ing.  Štefanovi  Chudobovi  a Ing.  Branislavovi 
Mihálymu (ďalšie funkčné obdobie). Poďakoval novým členom SR UCM v Trnave za ochotu 
venovať  svoj  voľný čas,  sily   a schopnosti  UCM v Trnave.  SR  Podľa  počtu príotmných 
členov na yasadnutí nebola SR uznášaniaschopná. 
Konštatoval, že zasadnutie SR UCM v Trnave zvolal z dôvodu nerešpektovania rozhodnutia 
SR UCM o účasti  člena SR UCM vo výberovej komisii  na realizáciu dôležitého projektu, 
o ktorom ho informoval listom (e-mailom doručený členom SR UCM V Trnave) p. Miroslav 
Náhlik, člen SR UCM v Trnave. Osobne to považuje za veľmi vážny moment, Správna rada 
univerzity je teleso, ktoré pôsobí zo zákona, členovia pôsobia dobrovoľne a každý člen podľa 
možností a schopností univerzite pomáha. Nerešpektovanie rozhodnutia SR UCM v Trnave je 
vážna vec; Správna rada je orgán,  ktorý schvaľuje strategické dokumenty a predovšetkým 
rozpočet univerzity.   
Rektor univerzity predložil  predsedovi SR UCM v Trnave písomne  stanovisko (e-mailom 
doručené  členom  SR  UCM  V Trnave),  ktoré  je  odlišné   od  stanoviska  člena  SR  UCM 
v Trnave  p.  Miroslava  Náhlika.   Predseda  SR  UCM  v Trnave  konštatoval,  že  zákon 
o verejnom obstarávaní hovorí o vytvorení jednej komisie, ktorá má pôsobiť vo výberovom 
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konaní a pracovník univerzity, bez ohľadu na to, na akom poste sa nachádza nerozhoduje o 
nutnosti   účasti  člena  SR  UCM  v Trnave   vo  výberovej  komisii.  Predseda  požiadal 
o vyjadrenie  člena SR UCM v Trnave p. Miroslava Náhlika. 
P. Miroslav Náhlik konštatoval, že bol SR UCM v Trnave  odporučený za člena výberovej 
komisie. Prekvapením bolo, že bol pozvaný za člena komisie na otváranie obálok s ponukami 
a vyhodnotenie  ponúk  v zákazke  s nízkou  hodnotou  na  predmet  zákazky  „Veľkoplošné 
reklamné tabule, trvalo vysvetľujúce tabule a nálepky na propagáciu projektov EÚ“, kde sa 
nevhodným spôsobom v priebehu rokovania   správal  pracovník  univerzity  zodpovedný za 
verejné  obstarávanie  p.  Ján  Slobodník;  z rokovania  odišiel  bez  vyjadrenia  k predloženým 
ponukám.  Z tohto  dôvodu  informoval  písomne  predsedu  SR  UCM  v Trnave  a rektora 
univerzity o vzniknutej situácii. Konštatoval, že v predložených výpisoch zo zápisníc vedenia 
a kolégia rektora sú uvedené zmätočné informácie a preto požiadal rektora univerzity (list zo 
14.10.2009 doručený členom SR UCM elektronickou poštou ) o vysvetlenie celej  situácie. 
Konštatoval,  že  v osobnom  liste  rektora  univerzity  sa  dozvedel,  že  v rámci  obstarávania 
projektov 5.1/01, 5.1/02 boli vytvorené 2 rôzne komisie pre ten istý projekt, jedna komisia 
mala posúdiť a  vyhodnotiť formálne náležitosti predkladaných ponúk a druhá komisia bola 
určená  na  otváranie  obálok  s cenovými  ponukami  na  vybranie  víťaza.  P.  Náhlik  je  toho 
názoru, že pokiaľ SR UCM ho odporučila menovať za člena komisie mala za to, že odporúča 
menovať  svojho zástupcu do jednej  komisie na celé výberové konanie. Podľa stanoviska p. 
Náhlika  došlo  k rozporu  so  zákonom  o verejnom  obstarávaní,  keďže  zákon  stanovuje 
dodržiavanie  princípu  rovnakého  zaobchádzania  s uchádzačmi,  dodržiavanie  princípu 
nediskriminácie  uchádzačov,  verejné  obstarávanie  musí  byť  transparentné,  t.  j.  prichodné 
a zákonné.  Požiadal  o vysvetlenie  Ing.  Kubála  (neprítomný  z dôvodu  PN),  čo   ho  viedlo 
k názoru,  že  účasť  ktoréhokoľvek  člena  komisie  nie  je  nutná  pri  kontrole  podkladových 
materiálov,  keď  je  jasné,  že  ide  o predkladanie  ponúk  v súlade  so  zákonom  o verejnom 
obstarávaní.  
Predseda SR UCM  konštatoval, že v súčasnom období nie je vhodné, aby Úrad  pre verejné 
obstarávanie  zrušil  predmetnú   verejnú  súťaž  a spochybnil  transparentnosť  postupu  pri 
verejnom obstarávaní  predovšetkým v období,  kedy je snaha znížiť  počet univerzít  ,nie je 
dostatok  prostriedkov  pre  vysoké  školstvo  a každý  negatívny  moment  môže  spochybniť 
dotácie pre verejnú vysokú školu. Konštatoval, že nie je možné aby referenti riadili aktivity, 
ktoré rozhodujú o existencii  univerzity.  Navrhol, aby  p. Náhlik a ďalší dvaja členovia SR 
UCM v Trnave (Ing. Branislav Mihály, Ing. Remo Cicutto) preverili (k dispozícií je odborník 
VÚC, ktorý má všetky oprávnenia    pre  verejné obstarávanie  v súlade so zákonom,  príp. 
nezávislý  odborník)  posúdili  všetky  podklady,  ktoré  existujú  na  univerzite  vo  vzťahu 
k tomuto  výberovému  konaniu  a prevezmú  28.10.2009  na  univerzite.  Materiály  k tomuto 
procesu  a pripravili stanovisko k výberovému konaniu, príp. podľa požiadavky v skoršom 
termíne.  Predseda  konštatoval,  že   v tomto  procese  pravdepodobne   došlo  k závažným 
pochybeniam a v prípade potreby je nevyhnutné podpísať súhlas o mlčanlivosti  v súvislosti 
s predloženými materiálmi. Pracovná skupina pripraví pre SR UCM v Trnave na spoločnom 
rokovaní  informáciu o transparentnosti postupu za účasti minimálne jedného experta, ktorý 
má oprávnenie na realizáciu verejného obstarávania a zodpovedného pracovníka pre verejné 
obstarávanie  na  UCM  p.  Slobodníka  a na  spoločnom  rokovaní  pripravili  pre  SR  UCM 
v Trnave, aby SR UCM mohla prijať stanovisko vo veľmi krátkom období.   

Podpredseda SR UCM v Trnave informoval, že Ministerstvo školstva  SR naráža pri väčšine 
univerzít na problém s verejným obstarávaním a konštatuje, že 70% výberových konaní je 
ohrozených z dôvodu nesúladu so zákonom.  Z tohto dôvodu vytvorilo  nezávislú  agentúru, 
ktorá je ochotná bezplatne usporadúvať, alebo  kontrolovať verejné obstarávania jednotlivých 
univerzít;  priebeh verejného  obstarávania  gestorované  ministerstvom konzultuje  s Úradom 
pre verejné obstarávanie a grantovou agentúrou  MŠ SR.    
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Predseda SR  UCM konštatoval, že je potrebné predovšetkým  preveriť postup   verejného 
obstarávania  na UCM, a  až  v prípade pochybnosti konzultovať s nezávislou agentúrou, príp. 
Úradom pre verejné obstarávanie.Rektor podporil návrh predsedu s tým, že predložený návrh 
SR  UCM  v plnej  miere  akceptuje  a bez  výhrady  súhlasí  s kontrolou  transparentnosti 
a dodržania  postupov v rámci platnej legislatívy. 

Predseda SR  UCM navrhol, aby navrhnutí zástupcovia SR UCM – p. Miroslav Náhlik, Ing. 
Branislav Mihály,  Ing. Remo Cicutto, prorektor pre rozvoj a IKT  PhDr. Peter Horváth, PhD. 
v  spolupráci  so zástupcom UCM (zodpovedným pracovníkom za verejné obstarávanie  na 
UCM  )  a expertom  odporúčaným  SR  UCM  posúdili  transparentnosť  celého  postupu  pri 
verejnom obstarávaní a súlad so zákonom. 

Ing. Branislav Mihály požiadal o stanovisko k ďalšiemu postupu v prípade, že komisia určená 
SR UCM zistí  pochybenia  pri  verejnom obstarávaní.  Predseda  SR  UCM konštatoval,  že 
v tomto prípade SR UCM odporučí rektorovi univerzity verejné obstarávanie zrušiť. 

PhDr.  Peter  Horváth,  PhD.,  prorektor  pre  rozvoj  a IKT informoval,  že  kvestor  ubezpečil 
členov  vedenia   o neporušení  postupu  pri  verejnom  obstarávaní;  vedenie  univerzity  sa 
zaoberalo aj  možnosťou zrušenia výberového konania, z titulu svojej funkcie  konzultoval 
vzniknutú situáciu s Najvyšším kontrolným úradom a právnou poradkyňou UCM.   

SR UCM v Trnave dporučila, aby pracovná skupina  pod vedením p. Náhlika za účasti členov 
SR UCM v Trnave Ing. Rema Cicutta, Ing. Branislava Mihályho, PhDr. Petra Horvátha,PhD., 
p. Slobodníka (pracovník zodpovedný za výberové konanie na UCM), expert  na výberové 
konania, ktorého odporučia zástupcovia SR UCM  sa stretla a posúdila postup pri výberovom 
konaní a podá informáciu SR UCM v Trnave. 

Predseda SR UCM v Trnave informoval o účasti na otvorení Akademického roka 2009/2010 
a konštatoval,  že  v príhovore  (text  bol  elektronicky doručený všetkým členom  SR UCM 
v Trnave) zástupcu Akademického senátu sa objavili vážne obvinenia; v prípade, že existujú 
dôkazy, tak je potrebné ich jednoznačne pomenovať,  v opačnom prípade by sa mal zástupca 
Akademického  senátu  UCM  písomne  ospravedlniť  vedeniu.  Požiadal  členov  SR  UCM 
v Trnave, aby sa s textom oboznámili a na najbližšom zasadnutí SR UCM v Trnave o svojom 
stanovisku informovali. 

Predseda konštatoval, že Trnava potrebuje jednu silnú univerzitu a vzhľadom aj na predbežné 
výsledky komplexnej akreditácie a doterajšie návrhy na spoluprácu s Trnavskou univerzitou 
môže byť UCM lídrom v projekte vytvorenia jednej univerzity v Trnave. 

3.3. Zasadnutie SR UCM v Trnave 16. decembra 2009

Predseda  Správnej  rady (SR) UCM v Trnave  privítal  prítomných  členov na zasadnutí  SR 
UCM  a odovzdal menovací dekrét  ministra školstva SR na ďalšie funkčné obdobie členovi 
SR UCM  Ing. Štefanovi Kačmárymu. 
Predseda SR UCM v Trnave požiadal rektora univerzity prof. RNDr. Eduarda Kostolanského, 
CSc. a  prorektora pre rozvoj a  informačno-komunikačné technológie PhDr. Petra Horvátha, 
PhD., aby členov SR UCM v Trnave informovali o aktuálnom stave výberových konaní pre 
čerpanie finančných prostriedkov. 
Rektor  informoval,  že  vedenie  univerzity  postupovalo   v súlade  s platnou  legislatívou 
súvisiacou  s verejným obstarávaním.  Na  základe  odporúčania  komisie,  ktorá  posudzovala 
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úplnosť  a správnosť  predložených   podkladov  pre  stavebnú  časť  projektu  „Budovanie  a 
modernizácia informačno-komunikačných technológií  na UCM v Trnave“(výzva OPVaV – 
č.5.1/02 -  )     bol ďalší postup konzultovaný s Úradom pre verejné obstarávanie.  Komisia 
postupovala v súlade s usmernením Úradu pre verejné obstarávanie; v zápisnici zo zasadnutia 
komisie je konštatované, že 3 uchádzači postúpili do ďalšieho kola, o výsledku boli písomne 
informovaní.  Na základe upozornenia štvrtého uchádzača o procesnej chybe v posudzovaní 
bol aj tento uchádzač zaradený do ďalšieho kola verejného obstarávania.  V rámci projektu 
„Budovanie  a  modernizácia  informačno-komunikačných  technológií  na  UCM 
v Trnave“(výzva  OPVaV  –  č.5.1/02  –  realizácia  komplexného  riešenia  IKT  na  UCM 
v Trnave)  posúdila komisia podklady 2 uchádzačov  a odporučila ich postup do ďalšieho kola 
verejného obstarávania. 
Rektor konštatoval, že zodpovedný pracovník UCM bol opakovane písomne upozornený na 
porušenie  pracovných  povinností  a informoval,  že  na  základe  konzultácie   s ministrom 
školstva SR požiadal o nominovanie zástupcu ministerstva školstva SR do komisií pre verejné 
obstarávanie na UCM. 
Prorektor Horváth informoval, že proces verejného obstarávania na UCM začal 18. augusta 
2009, pokračoval  23.  septembra 2009 a  bez jeho zápisničného ukončenia bola  vtedajším 
povereným  kvestorom  a predsedom  komisie  pre  verejné  obstarávania  Ing.  Kubálom 
prezentovaná  nepravdivá   informácia,  že  do  druhého kola  postupuje  len  jeden  uchádzač. 
Vedenie univerzity sa týmto problémom zaoberalo, bola vymenovaná komisia, ktorej členmi 
sú zástupcovia  univerzity,  externí  odborníci,  zástupca  SR UCM a Akademického   senátu 
UCM;  predsedom  komisie  sa  stal  prorektor  pre  rozvoj  a IKT.  Ďalší  postup   verejného 
obstarávania  konzultoval  predseda  komisie   s členmi  pracovnej  skupiny  SR  UCM  p. 
Miroslavom Náhlikom,  Ing.  Branislavom Mihálym  a   Ing.  Remom Cicuttom (na  základe 
odporúčania zo zasadnutia SR UCM z  28.októbra 2009). Prorektor aj  na základe konzultácii 
s pracovnou skupinou SR UCM konštatoval, že informácie o postupe jedného uchádzača boli 
skreslené  a nepravdivé  a komisia  odporučila  väčšinou  hlasov  postup  všetkých  štyroch 
uchádzačov do druhého kola verejného obstarávania. 
P.  Náhlik konštatoval,  že  pracovná  komisia  preverila  predchádzajúci  zmätočný  proces 
verejného  obstarávania  a na  základe  výsledku  odporučila   postup  všetkých  štyroch 
uchádzačov do ďalšieho kola verejného obstarávania.   
Predseda SR UCM konštatoval, že v procese verejného obstarávania došlo  k pochybeniu, SR 
UCM sa dôvodne týmto problémom zaoberala a jej postup bol správny. Zdôraznil, že tak ako 
potvrdil na ostatnom zasadnutí aj podpredseda SR UCM, 70% verejných obstarávaní v oblastí 
školstva je problémových a je potrebné predchádzať ohrozeniu dobrého mena  univerzity.
Rektor  informoval,  že  cieľom komplexnej  akreditácie  bolo  sledovať  výkony vo  vedecko-
výskumnej  činnosti,  výkony  v  pedagogickej  činnosti,  spolupráca  s praxou  s dôrazom  na 
aplikovaný výskum a získavanie finančných prostriedkov, pomer pedagóg/študent a zloženie 
pedagogického zboru. Konštatoval, že vzhľadom na dĺžku trvania univerzity nebolo možné 
očakávať  nadpriemerné  výsledky,  napriek  tomu  parametre  veda  -  výskum,  pedagogické 
výkony  vyhovujú  kritériám  na  zaradenie  medzi  univerzity;  neplníme  parameter  pomeru 
pedagóg/študent  (stratégiou  ministerstva  školstva  v hodnotenom  období  bolo  prijímanie 
maximálne  možného   počtu  študentov)  a počet  pedagogických  pracovníkov  s vedeckou 
hodnosťou. 
Univerzita podala žiadosť o akreditáciu 73 študijných programov, z toho 4 boli zamietnuté 
z dôvodu absencie plnohodnotného garanta študijného programu. Konštatoval, že  v zmysle 
platných  pravidiel  je  možné  do  jedného  roka  požiadať  o novú  akreditáciu   študijných 
programov.  2 študijné programy  pre magisterský stupeň štúdia (anglický jazyk a kultúra 
v odbornej komunikácii , slovenský jazyk a literatúra) mali odobraté práva realizovať študijný 
program;  vedenie  univerzity  konzultuje  problém  s ministerstvom  školstva  a Akreditačnou 
komisiou a pripravuje materiály pre akreditáciu nových (príbuzných) študijných programov, 
ktoré budú predložené Akreditačnej komisii na posúdenie v najbližšom termíne. 

11



Správa  oSpráva  o  činnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila ačinnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a  Metoda vMetoda v  Trnave za rok 2008Trnave za rok 2008

V súčasnosti je realizovaných 68 študijných programov, z toho 53 študijných programov je 
bez časového obmedzenia.   
V rámci hodnotenia jednotlivých fakúlt najlepšie výsledky v komplexnej akreditácii dosiahla 
Fakulta  prírodných  vied  (plní  5  parametrov  zo  6),  nasleduje  Fakulta  masmediálnej 
komunikácie  (plní  4  parametrov  zo  6),   a Filozofická  fakulta  (plní  1  parameter  zo  6). 
Habilitačné a inauguračné konanie bolo priznané len Fakulte masmediálnej komunikácie. 
Univerzita  bola  zaradená  medzi  vysoké  školy,  ktoré  nie  sú  začlenené  medzi  univerzitné 
vysoké školy ani medzi odborné vysoké školy.   
Predseda SR UCM konštatoval, že je potrebné už pri tvorbe rozpočtu prehodnotiť efektivitu 
nákladov na jedného študenta  (na tento stav upozornil už pri tvorbe rozpočtu na rok 2009) 
a sledovať kvalitu štúdia na jednotlivých fakultách. 
Ing. Chudoba upozornil, že problémom celého Slovenska v oblasti vysokoškolského štúdia je 
nevyhnutnosť  sledovania  potrieb  trhu  a výchova  absolventov  s takým  profilom,  aby  boli 
žiadaní v praxi. 
Ing. Remo Cicutto konštatoval, že predovšetkým  je potrebné zamerať sa na 
odstránenie nedostatkov, ktoré sú dôvodom neplnenia jednotlivých parametrov na splnenie 
podmienok  pre  zaradenie  UCM  medzi  univerzity.  Odporučil,  aby  sa  týmto  zaoberalo 
Kolégium rektora UCM a o prijatých opatreniach bola   informovaná  SR UCM. 
Podpredseda  SR  UCM informoval  členov  SR  UCM,  že  Filozofická  fakulta  napriek 
problémom v akreditačnom procese je v podstatne lepšom stave, ako bolo pred niekoľkými 
rokmi, kedy bolo potrebné aj zo strany vedenia univerzity riešiť vážne ekonomické problémy. 
Konštatoval,  že  na  Filozofickej  fakulte  sú  perspektívne  študijné  programy  jedinečné 
osobnosti, ktoré sú schopné realizovať opatrenia na dosiahnutie lepších výsledkov na fakulte. 
V súčasnom  období  sa  pripravujú  na  fakulte  organizačné  zmeny,  katedra  politológie  je 
pripravená  na  vytvorenie  samostatného  subjektu.  Negatívom  sú  tendencie  niektorých 
pedagógov a členov akademického senátu fakulty,  ktorí majú  ambície zasahovať  do chodu 
fakulty,  ako aj  celej  univerzity.  Markantným príkladom je legislatívne nezvládnutie  voľby 
dekana fakulty,  napriek  ukončeniu funkčného   obdobia súčasnej  dekanky  31.  decembra 
2009.
Predseda  SR  UCM   konštatoval,  že  problém  Filozofickej  fakulty  spočíva  v nezvládnutí 
akreditačného procesu, rozpočte a nezvládnutí voľby dekana fakulty. Opakovane upozornil na 
svoje  znepokojenie  nad  príhovorom  podpredsedu  Akademického  senátu  univerzity  pri 
otvorení akademického roka (text príhovoru bol doručený členom SR UCM). 
Rektor informoval, že situáciu na Filozofickej fakulte sleduje a písomne upozornil predsedu 
Akademického senátu fakulty na ukončenie funkčného obdobia súčasnej dekanky. Predseda 
Akademického  senátu  rektora  písomne  informoval,  že  Akademický  senát  zasadal  a 
jednomyseľne  odsúhlasil  návrh na poverenie  súčasnej  dekanky vedením fakulty do volieb 
nového  dekana,  ktoré  sa  uskutočnia  najneskôr  27.  januára  2010.  Rektor  konštatoval,  že 
súčasnú dekanku písomne  poveril až potom, keď poverenie vedením fakulty navrhol iným 
kandidátom. 
Predseda SR UCM informoval členov  o účasti na zasadnutí Akademického senátu univerzity 
a vyjadril znepokojenie nad vystupovaním zástupcov Filozofickej fakulty pri návrhoch zmien 
v Štatúte  univerzity,  ktoré  sú  v rozpore  s platným  zákonom  o VŠ.  Akademický  senát 
prerokoval  podmienky voľby rektora a priebehu volieb kandidáta na rektora Voľba rektora sú 
vyhlásené na 2.3.2010, návrhy na kandidátov môže predkladať akademická obec a Správna 
rada UCM do 16. februára 2010. Voľby sú dvojkolové, v prvom kole musí kandidát získať 
3/5 hlasov členov Akademického  senátu,  v druhom kole  nadpolovičnú väčšinu.  V prípade 
nezvolenia  rektora  v druhom kole  sa  voľby opakujú.  Funkčné  obdobie  súčasného rektora 
končí 2.7.2010. 
Poverená kvestorka informovala členov SR UCM, že ministerstvo školstva  SR  nepredložilo 
metodiku  tvorby  a rozdelenia  rozpočtu  na  rok  2010,  nie  je   schválená  ani  Slovenskou 
rektorskou konferenciou ani Radou vysokých škôl. Podľa  aktuálnych výkonov univerzity je 
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predbežný návrh  rozpočtu na rok 2010 v prípade pomeru 60/40 (výkony/veda) cca 51 000.- € 
nižší oproti roku 2009, v prípade pomeru 65/35 je predpoklad vyrovnaného, príp. miereného 
navýšenia. 
Rektor  informoval,  že  Slovenská  rektorská  konferencia   zaviazala  predsedu  ekonomickej 
komisie rokovať o metodike rozpočtu na rok 2010 s ministerstvom školstva SR, s predsedom 
komisie bude komunikovať a o výsledku informovať na najbližšom zasadnutí SR UCM:  
Prorektor pre rozvoj a IKT informoval členov SR UCM, že Vedecká rada univerzity schválila 
dva  projekty:  vytvorenie   Fakulty  sociálnych  a politických  vied   a vytvorenie  Fakulty 
fyzioterapie a liečenej rehabilitácie. 
Návrh  na  vytvorenie  Fakulty  sociálnych  a politických  vied  (vznikne  odčlenením  katedry 
politológie)  bol  predložený  na  posúdenie  Akreditačnej  komisii  a predložené  študijné 
programy politológia  a   verejná  správa  pre  1.  a   2.  stupeň  štúdia; pripravuje  sa  študijný 
program politická  komunikácia  (v  súčasnosti  realizovaný  v Španielsku,  Veľkej  Británii  a 
Taliansku). Komisia na posúdenie vzniku fakulty príde posúdiť podmienky na univerzitu 15. 
januára  2010.  Katedra  politológie  (z 12  existujúcich  na  Filozofickej  fakulte)  v súčasnosti 
zabezpečuje 1/3 finančných  prostriedkov Filozofickej fakulty.  Návrh na zriadenie Fakulty 
Fyzioterapie  a liečenej  rehabilitácie  bude Akreditačnej  komisii  predložený v prvej polovici 
roku 2010. 
Prorektor informoval, že na univerzite vznikli v pod vedením prorektorov pracovné skupiny, 
ktoré  k 31.  marcu  2010  a 30.  júnu 2010 predložia  stanovisko o aktuálnom stave  plnenia 
kritérií na zaradenie UCM medzi univerzity. 
Predseda SR UCM v Trnave predložil návrh na schválenie funkčného platu rektora univerzity 
na rok 2010. 
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4.   Uznesenia SR UCM v Trnave  prijaté v roku 2009

Všetky prijaté  uznesenia  SR UCM v Trnave sú zverejnené na webovej  stránke univerzity 
a svetelnej informačnej tabuli vo vstupných priestoroch hlavnej  budovy na Nám. J. Herdu 2. 

4.1. Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 
27. apríla 2009 :

Uzn. č.1/1/2009
SR  UCM v Trnave berie na vedomie Výročnú správu o činnosti Univerzity sv. Cyrila 
a Metoda v Trnave za rok 2008, oceňuje formu, obsah a kvalitu spracovania výročnej 
správy a odporúča v budúcnosti zvýrazniť realizované  aktivity v oblasti celoživotného 
vzdelávania a spoluprácu s miestnou a územnou samosprávou.    
Uznesenie schválené  jednomyseľne jednomyseľne hlasmi všetkých prítomných. 

Uzn. č.2/1/2009
Správna  rada   UCM  v Trnave  berie  na  vedomie  Výročnú  správu  o hospodárení 
Univerzity  Cyrila a Metoda v Trnave za rok 2008. 
Uznesenie schválené  jednomyseľne hlasmi všetkých prítomných. 

Uzn. č.3/1/2009
SR   UCM v Trnave schvaľuje návrh rozpočtu Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 
na rok 2009 a ukladá vedeniu univerzity vytvoriť podmienky  na uvoľnenie zdrojov zo 
školného za externé štúdium pre potreby Fakulty masmediálnej komunikácie a Fakulty 
prírodných vied.  
 Uznesenie schválené  jednomyseľne hlasmi všetkých prítomných. 

Uzn. č.4/1/2009
SR  UCM v Trnave berie na vedomie informáciu PhDr. Dagmar Valentovičovej, CSc., 
prorektorky  pre  výchovno-vzdelávaciu  činnosť  a akreditáciu,  o stave  prípravy 
akreditačného  procesu.     
Uznesenie schválené  jednomyseľne hlasmi všetkých prítomných. 

Uzn. č.5/1/2009
Reprezentanti  SR  UCM   rady   UCM v Trnave  budú  naďalej  aktívne  pokračovať 
v dialógu s inými univerzitami v Trnave s cieľom prehlbovať  spoluprácu a podporujú 
myšlienku zorganizovania univerzitného plesu v Trnave.
Uznesenie schválené  jednomyseľne hlasmi všetkých prítomných.

Uzn. č.6/1/2009
V záujme  optimálneho  využitia  prostriedkov  z fondov  EÚ   pri  rozvoji  univerzity 
odporúča SR UCM účasť člena SR UCM v Trnave p. Miroslava Náhlika vo výberových 
komisiách  k verejnému  obstarávaniu   v danej  oblasti  a za  člena  komisie  navrhuje 
nominovať aj zástupcu  AS UCM v Trnave. 
Uznesenie schválené, za uznesenie hlasovalo  8  prítomných členov, 1 sa zdržal hlasovania. 
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4.2. Podľa počtu členov prítomných na zasadnutí 28. októbra 2009 nebola Správana rada  
Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave uznášaniaschopná. 

4.3. Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 
16. decembra  2009 :

Uzn.1 /3 /2009
SR UCM v Trnave berie na vedomie informáciu o priebehu a nápravných opatreniach 
v procese  verejného  obstarávania  pre  stavebnú  časť  projektu  „Budovanie  a 
modernizácia  informačno-komunikačných  technológií  na  UCM  v Trnave“(výzva 
OPVaV – č.5.1/02 - ) a poveruje po dohode s rektorom univerzity účasťou v komisii pre 
verejné obstarávanie pre tento projekt a vo všetkých ďalších   komisiách  pre verejné 
obstarávanie člena SR UCM v Trnave p. Miroslava Náhlika. 
Uznesenie prijaté jednomyseľne.

Uzn.2 /3 /2009
SR  UCM  v Trnave  berie  na  vedomie  informáciu  rektora  o výsledkoch  komplexnej 
akreditácie. Vyjadruje uspokojenie s výsledkami dosiahnutými  Fakultou  prírodných 
vied a Fakultou  masmediálnej komunikácie a vyjadruje znepokojenie nad výsledkami 
Filozofickej fakulty aj s ohľadom na celkovú situáciu na fakulte (v súčasnosti  vysoko 
ohrozené  magisterské  štúdium  pre  cca  300  študentov  a zabezpečenie  kontinuity 
v riadení fakulty). 
SR UCM žiada rektora univerzity o predloženie písomnej informácie o realizovaných 
a plánovaných nápravných opatreniach  na Filozofickej fakulte UCM do 15. januára 
2010.        
Uznesenie prijaté jednomyseľne.

Uzn.3 / 3/2009
SR UCM v Trnave žiada rektora univerzity, aby do 15.1.2010  predložil návrh rozpočtu 
na rok 2010 s proporcionálnym rozdelením zdrojov a zohľadnením podielu jednotlivých 
fakúlt  na  tvorbe  zdrojov  a zohľadnením  výsledkov  dosiahnutých  v komplexnej 
akreditácii.
SR UCM v Trnave odporúča rektorovi univerzity, aby členmi rozpočtovej komisie  na 
rok 2010 boli jej zástupcovia Ing. Štefan Kačmáry a Ing. Štefan Chudoba. 
Uznesenie prijaté jednomyseľne.

Uzn. 4/ 3/2009
SR UCM v Trnave berie na vedomie informáciu prorektora pre rozvoj a IKT o stave 
akreditácie  Fakulty  sociálnych  a  politických  vied.  Ďalšie  pokračovanie  procesu  je 
naplánované  na  15.1.2010.  Konečné  rozhodnutie  Akreditačnej  komisie  sa  očakáva 
10.2.2010. 
Uznesenie prijaté jednomyseľne.
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Uzn. 4/ 3/2009
SR  UCM  v Trnave  schvaľuje  predložený  návrh  platu  rektora  univerzity  verejnej 
vysokej školy s účinnosťou od 1.1.2010 a ukladá poverenej kvestorke,   aby   v súlade  s § 
41 ods. 5 informovala  rektora o výške a zložení funkčného platu. 
Uznesenie prijaté jednomyseľne.
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    5. Prehľad o účasti jednotlivých členov na zasadnutiach SR UCM 
v Trnave v roku 2009

Meno a priezvisko Počet 
zasadnu

tí

Prítomný(á)
na zasadnutí

Ospravedl.
neúčasť

Neospravedl.
neúčasť

1. JUDr. Eva Bušová 3 2 1 0

2. JUDr. Jozef Martišík 3 1 2 0

3. Ing. Tibor Mikuš 3 3 3 0

4. JUDr. Juraj Trokan 3 2 1 0

5. Ing. Vladimír Butko 3 1 2 0

6. doc. PhDr. 
Slavomír Magál, CSc.

3 3 3 0

7. Miroslav Náhlik 3 3 3 0

8. Ing. Branislav Mihály 3 3 3 0

9. Ing. Štefan Kačmáry 3 2 1 0

10. doc. Ing.
Ľubomír Jahnátek, CSc.
(člen SR UCM do 12.júna 2009)

1 0 1 0

11. Ing. Štefan Chudoba 3 2 1 0

12. Mag. 
Regina Ovesny Straka
(členka  SR UCM do 12.6.2009)

1 0 1 0

13. Bc. Igor Lakatoš 3 2 1 0

14. Ing. Matej Korec CSc.
 (člen SR UCM od 12. júna 2009)

2 1 1 0

15. JUDr. Renáta Zmajkovičová
(členka  SR  UCM  od  12.  júna 
2009)

2 2 0 0

16. Ing. Remo Cicutto
(člen  SR  UCM  od  12.  októbra 
2009)

2 2 0 0
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Spracovali: 

Ing. Tibor Mikuš, predseda Správnej rady UCM

Mgr. Krahulcová  Soňa, tajomníčka Správnej rady UCM
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